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Abstract (en)
The system uses water in place of conventional chemicals for thermodynamic action in heat transfer. The refrigerating cycle uses a vaporization
zone (21) before compression and a condensation zone (26) after this. The thermodynamic fluid used in this cycle, as well as that used in the
refrigerating and heat transfer cycles is water. The installation effects a dynamic compression in two separate compression sections, separated by
at least one zone for removal of excess heat, and enclosed in a hermetically and thermally isolated enclosure (13) for retaining the vapor at very low
pressure. The wheels for these two sections are mounted directly on the opposite ends of the shaft of a sealed electric motor operating at variable
speed. This is mounted within the enclosure between the two sections (1,2).

Abstract (fr)
Le cycle frigorigène met en oeuvre une zone de vaporisation 21 avant compression et une zone de condensation 26 après cette dernière, dans
laquelle le fluide thermodynamique utilisé dans ledit cycle ainsi que le fluide utilisé dans les cycles frigoporteur et caloporteur est de l'eau.
L'installation met en oeuvre une compression dynamique à deux sections de compression séparées 1, 2 reliées l'une à l'autre par au moins une
zone à désurchauffe et encloses dans une enceinte hermétique et thermiquement isolée 13 de confinement de la vapeur à très basse pression;
les roues 11, 12 de ces deux sections sont montées directement sur les extrémités opposées de l'arbre d'un moteur électrique étanche commun à
vitesse variable, disposé dans ladite enceinte 13 entre ces sections 1, 2. <IMAGE>
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